
با آقای گلی به بزرگسالان آمدم

خدادادی: گل 60 متری در امیدهای پرسپولیس زدم

بیرانوند: پاس گل و سیوهایم نتیجه انرژی هواداران است

هنوز در شوک اتفاقات زمان حضورم در اروپا هستم

 علی رضا خدادادی، مهاجم تیم های 
امید پرسپولیس بعد از درخشیدن 
مید پرسپولیس و کسب  ا در تیم 
عنوان آقای گلی، توسط یحیی به تیم 
بزرگسالان فراخوانده شده تا با انگیزه 
بالایش به درخشش در تیم های 
بزرگسالان هم ادامه دهد. به همین 
دلیل با چهره جویای نام پرسپولیس 

گفت و گویی را ترتیب دادیم.
 

بالاخره رباط پای تو پاره است 
یا پزشکان این مشکل را درمان 

کرده اند؟
بار اول برای معاینه نزد دکتر کیهانی 
رفتم که ایشان به من گفت که زانوی 
پایم صدا می دهد و مشکل دارد که 
من در پاسخ ایشان صراحتاً گفتم که 
مشکلی از این بابت ندارم اما به هر 
حال با معاینه تکمیلی گفتند که رباط 

صلیبی من پاره شده است.
به نظر قانع نشدی و برای اینکه 

دقیقاً به مشکل زانویت پی ببری 
به شهرت رفتی؟

بله نزد چند تن از پزشکانی که در 
شهر ساری بودند و آنها را می شناختم 
رفتم که آنها بعد از معاینه دقیق و 
دیدن عکس زانویم و صحبت هایی 
که با من داشتند صراحتاً به من اعلام 

کردند که رباط زانویم پاره نشده و تنها 
دچار کشیدگی شده است از این رو 
فیزیوترابی را برای من تجویز کردند و 
من هم در حال سپری کردن درمان 
خودم و انجام فیزیوتراپی هستم تا 
زودتر شرایطم برای بازی کردن مهیا 

شود.
این مسائل را به سرمربی 

پرسپولیس انتقال داده ای؟
قا خانبان مربی پرسپولیس  بله با آ
صحبت کردم و برای ایشان همه 
مسائل خودم را تشریح کردم تا به آقا 
یحیی انتقال دهند و در جریان همه 

مسائل من قرار بگیرند.
با وجود این چه زمانی قادری برای 

پرسپولیس بازی کنی؟
از هفته دوم نیم فصل دوم یعنی بعد 
از بازی تیم مان مقابل ذوب آهن قادر 
به بازی هستم و اگر سرمربی تیم مان 
صلاح بداند قادر هستم که تیم محبوبم 

را همراهی کنم.
در رده آقای گلی رده امیدها قرار 

داری؟
بله با 12 گل آقای گل امیدهای تهران 
هستم و فعلاً هم موفق شدم این عنوان 

را برای پرسپولیس حفظ کنم.
فکر می کنی قادر باشی که در تیم 

امیدها باز هم به آقای گلی ات 
ادامه دهی؟

8 هفته دیگر باقی مانده اما اگر خدا 
قای گلی ام را برای  ً آ بخواهد حتما
باشگاه پرسپولیس و تیم محبوبم حفظ 

خواهم کرد.
با محمد عمری که او هم از تیم 

امیدهای پرسپولیس آمد و 
درخشید صحبت کرده ای؟

ً بازیکن خوبی است و  محمد واقعا
یکی از دوستانم محسوب می شود اما 
به دلیل گرفتاری شخصی و مصدومیتی 
که داشتم نتوانستم با محمد صحبتی 
داشته باشم اما عمری واقعاً بازیکن 
خوبی است. درخشش  این جوان 
پرسپولیس امیدهای زیادی را برای 
بقیه جوانان مستعد که در پرسپولیس 
کم تعداد هم نیستند به وجود آورده 

است.
فکر می کنی بعد از اینکه در 

یکی از بازی های پرسپولیس 
در دقیقه 84 مقابل گل گهر به 

میدان رفتی در بازی های بعدی 
هم در بزرگسالان بازی به تو داده 

خواهد شد؟
آقا یحیی نشان داده که نگاه دقیقی 
روی جوان های پرسپولیس دارد و 
هیچ بازیکن شایسته ای از چشمان 
ایشان مخفی نمی ماند از این رو من هم 
خیلی امیدوارم که در تیم بزرگسالان 

بدرخشم و خودم را نشان دهم.
در رابطه با دیدار پرسپولیس 

مقابل نساجی و نتیجه پرگلی که 
کسب کردی چه صحبتی داری؟

واقعاً نمایش خیلی خوبی را از بازیکنان 
پرسپولیس شاهد بودیم و به نوعی 
نشان دادیم که قادریم بر هر تیمی 

غلبه کنیم و چه بسا که اگر 10 نفره 
نمی شدیم با نتیجه ای پر گل تر تیم 

نساجی را شکست داده بودیم
قادر به کسب عنوان قهرمانی 

هستید؟
هنوز یک نیم فصل دست نخورده دیگر 
باقی مانده است اما قطعاً خیلی تیم پر 
قدرتی داریم و ثابت کرده ایم که از همه 
مدعیان قهرمانی مدعی تریم و شانس 

اول هستیم.
در جام حذفی هم در یک بازی 

سخت تیم ون پارس را شکست 
دادید؟

 ون پارس تیم خوبی بود اما واقعاً در 
دقایق عادی و اضافه با بدشانسی 
شانس گلزنی را از دست دادیم و پنج بار 
با بدشانسی توپ هایمان به دیرک خورد 
تا کار با نتیجه مساوی به ضربات پنالتی 
کشیده شود و بازیکنان ما در روزی که 
شاید با اختلاف پنج گل تیم ون پارس 
را شکست می دادند در ضربات پنالتی 

تیم ون پارس را شکست دهند.
الگویت در بین گلزنان داخلی و 
خارجی چه گلزن هایی هستند؟

در بین گلزنان ایرانی که مهدی طارمی 
الگوی من است اما به لحاظ گلزنی جدا 
از کریس رونالدو که خیلی دوستش 
دارم، لواندوفسکی مهاجم نوک خیلی 

قوی است او را واقعاً قبول دارم.
در دربی امیدها هم مانند عبدی 

سابقه گلزنی داری؟
بله من در دربی امیدها به استقلال گل 

زدم و یک گل از فاصله 60 متری هم 
به تیم مقاومت زدم که واقعاً استثنایی 

بود و خیلی به دلم چسبید.
حرف آخر...

 اهداف بزرگی دارم و ان شاءالله 
ی  برا بعدی  نی  م جها در جا
تیم ملی کشورم بازی کنم و 

با توجه به اینکه رونالدو 
 20 2 4 و  ر یو ر  د گفت 

حضور خواهد داشت 
من خیلی امیدوارم در 
جام جهانی بعدی هم 
رونالدو باشد و من 
شانس حضور در 
مقابل رونالدوی 
بزرگ را پیدا کنم.

ول  زه بان ا نوند دروا علیرضا بیرا
تیم ملی و پرسپولیس بدون شک 
دروازه بانی است که هر تیمی آرزوی 
داشتنش را دارد. به بهانه درخشش 
علیرضا بیرانوند در بازی مقابل تیم ون 
پارس در ضیافت پنالتی ها که منجر به 
پیروزی و برد قاطع پرسپولیس در جام 
حذفی و صعود به مرحله بعدی شد 
گفت و گویی اختصاصی با او داشتیم.

به نظر حضورت در اروپا به 
لحاظ دروازه بانی خصوصاً در 
ارسال پاس های گلت خیلی 

تأثیر گذار بوده و به قول بعضی 
از کارشناسان مانند کامپیوتری 

شدی که بهترین تصمیم را برای 
ارسال پاست می گیری.

باور کنید آنجا برایم اتفاقاتی رخ داد 
که هنوز در شوکم ولی قطعاً به لحاظ 
فوتبالی خیلی به سودم شد و کمکم 
کرد که سعی کردم از آن تجربه نهایت 
بهره را ببرم. تعریفی هم که کردید نظر 

لطف شما و بقیه دوستان است و من 
تنها سعی کردم وظیفه خودم را به 
بهترین شکل ممکن انجام بدهم و 
خدا را شکر که این طور هم شد و من 
در کنار بقیه همبازیانم نتیجه گرفتیم 

و به دور بعدی جام حذفی رسیدیم.
اما واقعاً پاس هایت برای 

هم تیمی هایت بسیار باارزش 
است و به نظر بعد از پاس گلی 

که در بازی با نساجی دادی 
قصد  داری بیشترین پاس گل 

را بدهی.
کاری که من انجام می دهم نتیجه 
تمرین خوب و اعتمادی است که 
مربی ام و هوادارانمان به من می دهند 
و باور کنید با روحیه مثبت و انرژی که 
می گیرم سعی می کنم بهترین پاس ها 
و بهترین عملکرد را ارائه بدهم و خدا 
را شکر می کنم که توانستیم جواب 

اعتماد هواداران مان را بدهیم.
به نظر بعد از کسب صدرنشینی 

در لیگ قصد دارید در جام 
حذفی هم قهرمان شوید.

کار ما برای موفقیت نهایی در جام 
حذفی تازه شروع شده به همین دلیل 
خوب می دانیم برای کسب قهرمانی 

چند بازی دیگر باقی مانده که باید 
پیروز شویم و در هیچ بازی هم حق 
اشتباه نداریم تا به امید خدا به هدفی 

که داریم در جام حذفی برسیم.
چرا در بازی مقابل تیم ون پارس 

خیلی سخت پیروز شدید؟
به هر حال تیم های دست یکمی 
شاید چند سال یک بار در جام حذفی 
فرصت بازی مقابل پرسپولیس را پیدا 
کنند به همین دلیل به بازیکنان مان 
هم گفته بودم که نباید سورپرایز 
بشویم. گل های زیادی را نزدیم 
که در نهایت کار به ضربات پنالتی 
کشیده شد اما خدا را شکر در ضیافت 

پنالتی ها به برتری رسیدیم.
تیتر یک روزنامه ما بعد 

از درخشش ات صعود با 
دست های پرتوان بود. در 

خصوص این تیتر چه صحبت 
فنی دارید؟

از قول من بنویسید که این پاس ها 
و به قول شما دست های پرتوان 
نتیجه اعتماد و انرژی مثبتی است 
که هواداران مان از راه دور به من 
می دهند؛ انرژی مثبتی که یک دنیا 
برای من ارزش دارد و برایم بهترین و 

بالاترین انرژی محسوب می شود که 
با کمک آن موفق شدم آن گونه مقابل 

ون پارس و بقیه بازی ها بدرخشم.
گفته شده حتی بیشتر از 

هافبک ها پاس گل می دهی.
زیکنان ما جزو بهترین ها  همه با
هستند و هر پاس گل یا به شکل کلی 
پاسی که من می دهم نتیجه اعتمادی 
است که هم تیمی ها و کادر فنی و 
هواداران مان به من می دهند و موجب 
می شوند من با تمام توانم پاس بدهم 

و بهترین عملکرد را داشته باشم.
از ابتداهم دروازه بان 

پنالتی گیری بودی اما چطور 
شد که جز یک پنالتی بقیه 

پنالتی های تیم ون پارس را در 
ضیافت پنالتی ها مهار کردی؟

کمک  نتیجه  فقیت  مو ین  ا
هم تیمی هایم به من است چون 
بچه های تیم به من کمک می کنند و 
هر روز بعد از تمرین خیلی از بازیکنان 
در تمرین می مانند و پنالنی می زنند 
که این موضوع و تمرین پنالتی خیلی 
بیشتر به من کمک کرده تا برای پنالتی 
در اوج باشم و شرایط خیلی خوبی 

داشته باشم.

از کمپ سرخ
پرسپولیس 12

مسعود قراگزلو
روزنامه نگار

ناصر قراگزلو
روزنامه نگار

تشکیل تیم بانوان 
و چوگان

مدیرعامــل باشــگاه پرســپولیس 
بــا اعــلام اینکــه اضافــه کــردن 
رشــته های مختلــف کار ســختی 
نیســت اما باید بتوانیم تعهدمان 
را انجــام بدهیــم، گفــت: »همیــن 
الان پرونده ای داریم که رشته ای 
اضافــه کــرده بودنــد، 10 ســال 
می گــذرد پولــش را نداده انــد. ایــن 
بــد اســت. او هــم ورزشــکار اســت 
بــا امیــدی آمــده زحمــت کشــیده و 
بــازی کــرده اســت. گفتیــم بــرای 
اینکــه این طــور نشــود ســعی کنیم 
اول منابــع تأمیــن و بعــد رشــته 
اضافــه شــود. یکــی از الزامــات 
AFC اســت کــه حتمــاً تیــم بانــوان 
بــرای ســال  آینــده داشــته باشــیم. 
در پــی ایــن موضــوع هســتیم. 
بایــد ببینیــم الزامــات فوتبــال 
اســت یــا فوتســال، ضمــن اینکــه 
دنبــال اضافــه کــردن چــوگان 
زش  ر و یــک   . هســتیم هــم 
ــی اســت. اینجــا هــم نامــش  ایران
پرســپولیس اســت و بــا نــام ایــران 
یــی  عجیــن اســت. صحبت ها
کرده ایــم کــه اگــر بتوانیــم و هزینــه 
آنچنانــی نداشــته باشــد، انجــام 

بدهیــم.«
 

3/4 میلیون دلار 
AFC طلب از

مــد  رآ د رد  مــو ر  د یــش  و ر د
پرســپولیس از حضــور بازیکنــان 
در جــام جهانــی گفــت: »همیــن 
مــه اش را  چنــد روز پیــش نا
دادیــم کــه چنــد بدهــی را از 
ایــن محــل بدهیــم. گفتنــد بــا 
فیفــا مکاتبــه شــده و آنهــا بایــد 
مشــخص کننــد مبلــغ چقــدر 
اســت. فکــر کنــم ظــرف 15 روز 
آینــده مشــخص شــود. طلــب 
از AFC  را هــم مدت هاســت 
پیگیــری می کنیــم. 3 میلیــون 
و 400 هــزار دلار اســت. همیــن 
ــم.  ــروز )سه شــنبه( نامــه دادی دی
راه حلــی را پیشــنهاد کردنــد. در 
سفر جام جهانی با شیخ سلمان 
ــه همــراه ســجادی  ــو ب و اینفانتین
در جلســه ای شــرکت کــردم. تــاج 
هــم بــود. صحبــت کردیــم. راهــی 
را پیشــنهاد کردنــد بــه تــاج تــا 
مــا بتوانیــم بــه پولمــان برســیم. 
فدراســیون فوتبــال هــم پیگیــری 
می کنــد. نامــه اش را هــم مــن 
چنــد روز پیــش زدم ان شــاءالله 

محقــق شــود.«

 
اجاره زمین چمن 

کوچک
درویــش اعــلام کــرد: » ورزشــگاه 
درفشــی فر در اختیــار باشــگاه 
قــرار گرفتــه، اولویــت مــا هــم 
تیم هــای پایــه اســت. هر ســاعتی 
ن  رشــا ختیا ا ر  د  ، ســتند ا خو
قراردادیــم ولــی ســاعت هایی 
کــه اضافــه باشــند را در اختیــار 
افــرادی کــه می خواهنــد قــرار 
می دهیم.« وی در مورد شکایت 
پیمانــکار درفشــی فر هــم گفــت: 
»ایــن مســأله حــل شــده اســت. 
فقــط توافقــی کردیــم کــه چمــن 
مصنوعــی کوچــک را بــه او اجــاره 

بدهیــم.«

 
سفر به قطر 

رایگان!
درویــش در مــورد هزینــه ســفر 
اعضــای هیــأت مدیــره باشــگاه 
پرســپولیس بــه قطر گفــت: »من 
دعــوت بــودم و بالطبــع هزینــه ای 
نداشــتم. اعضــای هیــأت مدیــره 
هــم هزینــه اقامــت نداشــتند، 
پــول تاکســی را هــم از جیــب 
خودشــان دادنــد. هزینــه ای 
نداشــتند و فقــط هزینــه بلیــت 
مســابقه بــود. بلیــت هواپیمــا 
را هــم شــخصاً گرفتنــد. البتــه 
گفتــم برای اعضــای هیأت مدیره 
هزینــه بلیت هــا را باشــگاه بدهــد 
و اعــلام کــردم بلیت هــا را بیاورنــد 

تــا پرداخــت کنیــم.«

 zخبر

    پنجشنبه  22 دی 1401  سال بیست و ششم  شماره 7224

: حسین دوام

20-17 به نفع شاکیان

معاون حقوقی باشگاه پرسپولیس اعلام کرد در مدت 11 ماهی که او در باشگاه حضور 
دارد، باشگاه 76 دعوای حقوقی در محاکم قضایی داشته که 37 پرونده مختومه 
شده، 20 پرونده به سود باشگاه بوده و در 17 پرونده هم رأی به ضرر پرسپولیس 
صادر شده است. حسین دوام با اشاره به اینکه عاملان بدهی به استوکس باید 
پاسخگو باشند، گفت: ما مصلحت اندیشی نمی کنیم و اگر ضرورت پیدا کرد و از ما 

خواسته شد اقدامات قانونی را دنبال می کنیم.

محمد محمدی

لوکادیا و استوکس را مقایسه نکنید

معاون ورزشی باشگاه پرسپولیس گفت: مقایسه لوکادیا و استوکس درست نیست. 
پیش پرداخت استوکس را چند وقت پیش یک صرافی در دوبی پرداخت کرده بود 
و درویش آن قرارداد را پرداخت کرد. یک قراردادی تنظیم شده بود که پولش را یک 
صراف پرداخت کرده بود و آن صراف هر روز به اینجا می آمد و حساب های باشگاه 
را مسدود کرده بود. در مورد لوکادیا هیچ بحثی به این شکل نداشتیم. پول او 

همیشه بموقع پرداخت شد. قسط دوم او به لطف باشگاه سریع تر پرداخت شد.

مهدی رسول پناه

حکم به بی حقی اش داده شد

معاون حقوقی باشگاه پرسپولیس بدون اینکه نامی از مدیرعامل سابق این باشگاه 
ببرد، گفت: در مورد مدیرعاملی که مدعی شده بود پول کالدرون را پرداخت کرده 
باید بگویم دعوای وی محکوم به بی حقی شد و در نهایت به سود باشگاه رأی صادر 
شد. نمی خواهم نامی از کسی ببرم. آن فرد محکوم به بی حقی شد و دادگاه گفت 
که سندی که وجود دارد مورد قبول نیست. وی همچنین اعلام کرد قرارداد کارگزار 

قبلی با عجله تنظیم شده و منافع باشگاه در نظر گرفته نشده بود.

 zپرسش و پاسخ

 zسؤال و جواب


